
♦ Зона спостереження

Пріоритет освітнім закладам
Острог не належить до 

міст, де потужно розвине
на промисловість. Колиш
ній молокозавод канув в 
Лету, про пивзавод вже й 
забули, що колись такий 
функціонував. Завод міне
ральної води «Острозька» 
не має великих оборотів. 
Отже, міський бюджет по
повнити не так легко. Од
нак цей населений пункт 
входить в 30-кілометрову 
зону спостереження від 
об’єкта Хмельницької атом
ної електростанції. А тому 
діє Закон України «Про ви
користання ядерної енергії 
та радіаційну безпеку». 
Завдяки цьому Закону пе
редбачено фінансування 
заходів щодо соціально- 
економічної компенсації 
ризику населенню, яке 
проживає на території зони 
спостереження за рахунок 
спеціального фонду Дер
жавного бюджету України. 
Ці кошти використовують
ся на підтримання у належ
ному стані спеціальної ін
фраструктури, забезпечен

ня засобами індивідуального 
захисту населення. Для Ост
рога визначено обсяг суб- 
венцій в сумі 1232,9 тис грн.

-  Буду відвертим, -  каже 
заступник міського голови 
Острога Анатолій Лисий, -  
керівники навколишніх від 
ХАЕС міських та сільських 
рад не впевнені, що ми от
римуємо всі належні нам 
кошти, які могли б надійти 
на наші рахунки від атомної. 
Однак субвенція допомогла 
нам вирішити кілька соціаль
них питань. Звичайно, кош
ти ми використали насампе
ред для мінімізації ризиків 
населення від діяльності не
безпечного сусіда. Тобто, 
ми здійснили поточні ремон
ти захисних споруд цивіль
ної оборони та протирадіа
ційних укриттів на 3-ох ву
лицях, придбали таку необ
хідну речовину як калій йо- 
дит. Однак завдяки коштам 
від атомників нам вдалося 
торік зробити капітальний 
ремонт будівлі дошкільно- 
навчального закладу «Ве
селка», а також капітальний
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ремонт Острозького НВК 
«Школа І-ІІІ ступеня -  гімна
зія». В цій же гімназії онов
лено спортивний та харчо
вий блоки. На поточний рік 
ми знову маємо отримати 
кошти з рахунку спеціально
го фонду в такій ж сумі, що 
й минулого. І знову розпри- 
ділимо їх на освітні закла
ди.

Слова заступника голови 
підтвердила і директор  
гімназії Алла Володимирів
на Параниця:

-  Приміщення гімназії є 
пам’яткою архітектури і збу-. 
доване у 1875 році. Тут сво
го часу навчалися такі відомі 
люди як Антонов, Мануїльсь- 
кий , О гієнко . Ми щиро 
вдячні міській владі за те, що 
вона виділила для капіталь
ного ремонту гімназії значні

кошти. В цьому році пла
нується оновити фасад. 
Нещодавно ми замінили 
вікна на енергозберігаючі 
на суму 90 тисяч гривень. 
Тепер треба оновити ще й 
стіни біля цих вікон. Споді
ваємося, що буде осучас
нено і подвір’я.

Алла Володимирівна де
монструє оновлений спорт
зал. Тут постійно хтось зай
мається. Якраз в той час 
діти грали у баскетбол. Не 
оминули, аби не подивити
ся ми й приміщення їдальні, 
яке стало сучасним і затиш^ 
ним.

-  Сподіваємось, що да 
нового навчального ро>« 
наш заклад набере ща 
більшої сучасності та охаіЧ 
ності, -  завершила розмо 
ву директор.

Андрій БАБІНЕЦЬ
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Директора школи Аллу Параницю 
діти люблять, як рідну маму. Ось такий вигляд має їдальня гімназії.


